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2003 

Snelheid omlaag in Vogelwaarde 
Door Frank van Cooten 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Dinsdag 14 oktober 2003 - HULST – 

14/10/03 (Bron: BN/DeStem) 

Met eenvoudige maatregelen kan de verkeersoverlast in Vogelwaarde al een stuk 
minder worden. Met dit argument hoopt de dorpsraad van Vogelwaarde dat de 
gemeente snel in actie komt. Wethouder E. de Deckere, F. Duerinck en E. Erkel 
(vlnr) bekijken de uitslag van de enquête. 

 
(Foto: Wim Kooyman) 

Om het gemeentebestuur een flink stuk in de goede richting te krijgen gaven 
secretaris E. Erkel en lid F. Duerinck van de dorpsraad aan wethouder E. de Deckere 
de resultaten van de verkeersenquête. De dorpsraad vroeg aan de inwoners een 
mening te geven over de verkeersveiligheid in Vogelwaarde, problemen aan te 
geven en eventueel oplossingen aan te dragen. De enquête is een helder overzicht 
van punten die veelal vrij eenvoudig en zonder ingrijpende investeringen zijn te 
verhelpen", zei Erkel tegen De Deckere. 
Volgens de dorpsraad heeft het dorp al jarenlang last van verkeersoverlast. De 
Bossestraat en Rapenburg zijn uitschieters. Na het stoppen van de veerdienst is de 
overlast alleen nog maar groter geworden. Veel verkeer uit Kloosterzande rijdt via 
Vogelwaarde naar de Westerscheldetunnel bij Terneuzen. 

Parkeerproblemen 
De bewoners noemen met name de hoge snelheden van het doorgaande verkeer en 
parkeerproblemen in de smalle straten. Bewoners zijn bezorgd over de situatie op 
Rapenburg, gevolgd door de Bossestraat en in wat mindere mate de Schoolstraat en 
de Drie Gezustersdijk. Met name het te hard rijdende zware vrachtverkeer zorgt voor 
overlast. Voor het lot van de fietsers op de rijbaan wordt gevreesd. Bewoners zijn 
verbaasd waarom geen snelheidsbeperkende maatregelen zijn genomen op 
Rapenburg.  
Vooral bewoners langs Rapenburg geven in het onderzoek aan last te hebben van 
schade door trillingen. Vrachtwagens die over een verdiepte rioolput rijden of 



uitwijken in de goot of over de parkeerstrook veroorzaken zware trillingen. Woningen 
hebben al schade opgelopen. Als een vrachtwagen s'nachts door Vogelwaarde rijdt, 
is gelijk het hele dorp wakker, schetst Duerinck het probleem.  
Bewoners willen de snelheid omlaag in het dorp. Oplossingen worden genoemd. Een 
slalom met plantenbakken ruim voor de bebouwde kom zoals in Sas van Gent, een 
bord 'U rijdt te hard', een 'verkeersdruppel' of 'oog' zoals in Terhole. 

Bebouwde kom 
Binnen de bebouwde kom willen de bewoners een dertig kilometer gebied, het 
aanbrengen en onderhouden van belijning op het wegdek, een stippellijn tussen 
beide rijbanen en op de Bossestraat paaltjes ter afscheiding van de fietsstrook zoals 
in Kloosterzande. Het plaatsen van bomen en paaltjes als afbakening tussen rijbaan 
en parkeerstroken langs Rapenburg en het houden van snelheidscontroles worden 
als oplossingen genoemd.  
Om de trillingen uit het wegdek te halen moeten de rioolputten gelijk worden gelegd 
met het wegdek, moet tijdig het wegdek onderhouden worden en moet binnen de 
bebouwde kom fluisterasfalt worden gebruikt. De bewoners hebben overigens een 
sterke afkeer voor verkeersdrempels en verhogingen. Deze verkeersremmers zorgen 
immers ook weer voor overlast.  
De verkeersenquête wordt besproken door de Stuurgroep Leefbaarheid Kleine 
Kernen. Het is belangrijk dat jullie serieus worden genomen, aldus De Deckere. 
Tevens wordt het stuk geagendeerd voor een van de volgende vergaderingen van de 
verkeerscommissie. In Vogelwaarde wordt binnenkort de eerste opplusdag in de 
gemeente Hulst gehouden. We kijken of er punten zijn die op deze dag 
meegenomen kunnen worden. 

2004 

Hoefijzerfabriek wacht op weg 
Door Sheila van Doorsselaer (2004) 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
HULST –  

Hoefijzerfabriek Kerckhaert in Vogelwaarde en de gemeente Hulst zijn het niet eens 
over de volgorde van zakendoen. 
Punt van discussie is de aanleg van een ontsluitingsweg op het bedrijventerrein in 
Hulst waar Kerckhaert een nieuw distributie- en opslagcentrum wil bouwen. 

Kerchaert gaat de fabriek in Vogelwaarde uitbreiden en moderniseren.  
Een gedeelte van de bedrijfsactiviteiten (opslag en distributie) wordt overgeheveld 
naar een nieuw complex aan de Hogeweg op het gelijknamige bedrijventerrein in 
Hulst. Kerckhaert heeft wel een optie op het perceel (1,8 hectare), maar heeft de 
grond nog niet officieel gekocht. 
Woordvoerder A. Compiet zegt dat Kerckhaert wacht met het zetten van de 
beslissende handtekening tot de gemeente de beloofde tweede ontsluitingsweg heeft 
aangelegd.  
„Als we niet de zekerheid hebben dat die ontsluitingsweg er komt, gaan we dus niet 
bouwen.“ 
De gemeente Hulst vindt dit echter de verkeerde volgorde. „Eerst moet de grond 



verkocht zijn, daarna gaan we die ontsluitingsweg aanleggen“, zegt wethouder P. 
Weemaes. 

Nalatigheid 
Compiet verwijt Weemaes nalatigheid. 
„Wij hadden nog dit jaar willen verhuizen naar Hulst, maar dat zit er nu niet in. Het zal 
wel eind januari worden. De wethouder had ons toegezegd dat alles opgelost zou 
worden.“ Weemaes wil Kerckhaert geen beperkingen opleggen om snel te beginnen 
met de bouw van het distributie- en opslagcentrum.  
„Maar dan moet de procedure wel in de goede volgorde worden doorlopen. Eerst 
kopen, dan gaan wij aan die weg werken. De bouwvergunning moet nog worden 
aangevraagd door Kerckhaert. Ook moet de milieuvergunning nog worden 
afgegeven. Komt de aanvraag binnen, dan zal die met voorrang worden behandeld.“ 
Kerckhaert en Weemaes ontmoeten elkaar volgende week voor een gesprek.  
Compiet hoopt dan op concrete toezeggingen. 

 

Kerckhaert mag uitbreiden 
Door Sheila van Doorsselaer 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Woensdag 14 april 2004 - HULST – 

De gemeente Hulst en de provincie zijn het eens geworden over de uitbreiding en 
gedeeltelijke bedrijfsverplaatsing van hoefijzerfabriek Kerckhaert in Vogelwaarde. 
Hulst en de provincie trekken gezamenlijk een miljoen euro uit om twintig extra 
arbeidsplaatsen, een uitvloeisel van de bedrijfsverplaatsing, en de herinrichting van 
Rapenburg in Vogelwaarde mogelijk te maken. 
Hoefijzerfabriek Kerckhaert is de grootste hoefijzerproducent ter wereld en is sinds 
1916 gevestigd op Rapenburg in Vogelwaarde. Het bedrijf breidde stapsgewijs uit, 
waarbij steeds nieuwe hallen aan de bestaande panden werden gebouwd. 
Kerckhaert streeft sinds ruim vijf jaar naar nieuwe uitbreiding.  
Aanvankelijk waren deze uitbreidingsplannen voorzien op een reeds door Kerckhaert 
aangekocht landbouwperceel, direct grenzend aan de fabriek. Procedures om tot een 
dergelijke uitbreiding van de hoefijzerfabriek in Vogelwaarde te komen, liepen 
uiteindelijk op niets uit. Hetzelfde gold voor een algehele bedrijfsverplaatsing. 
Hiervoor was korte tijd de Axelse Vlakte in Westdorpe in beeld. 
Uiteindelijk presenteerde Kerckhaert een nieuw plan; aanpassing van het bedrijf in 
Vogelwaarde en een nieuw te bouwen distributiecentrum op bedrijventerrein 
Hogeweg in Hulst. In Vogelwaarde worden de oudste gedeelten van de werkplaats 
en de huidige kantoorruimten gesloopt. Ook de twee omliggende woningen, in het 
verleden door het bedrijf aangekocht, gaan tegen de vlakte. Ter vervanging van de 
gesloopte werk- en kantoorruimte komt vervangende nieuwbouw. De nieuwbouw 
wordt meer achter op het perceel geplaatst waardoor er ruimte ontstaat voor de 
aanleg van zo’n twintig parkeerplaatsen. 
De nieuwbouw voorziet in voldoende ruimte om te kunnen inspelen op de binnen het 
bedrijf toegenomen behoefte aan personeel voor verkoopondersteuning, 
personeelszaken en administratie. 



Distributie 
In Hulst gaat Kerckhaert op een perceel van bijna twee hectare een 
distributiecentrum realiseren. In dit centrum zullen de negenhonderd soorten 
hoefijzers die in Vogelwaarde worden geproduceerd, worden opgeslagen. 
Kerckhaert heeft ook een fabriek in China waar met name aluminium hoefijzers 
worden geproduceerd. Ook deze hoefijzers, die bestemd zijn voor de Europese 
markt, worden in Hulst opgeslagen. Vanuit het centrum vindt vervolgens de distributie 
plaats. Tenslotte krijgt het centrum ook de functie van groothandel in en distributie 
van circa tweeduizend nevenproducten, die aan deze bedrijfstak zijn gelieerd.  
De totale investeringen voor de locaties in Hulst en Vogelwaarde bedragen voor de 
hoefijzerfabriek zo’n zes miljoen euro. Hulst en de provincie dragen ieder bijna een 
half miljoen euro bij. De provincie verstrekt subsidie door bijdragen uit de fondsen 
voor stads- en dorpsvernieuwing en gebiedengeld.  
De verwachtingen zijn dat de werkgelegenheid binnen twee jaar met twintig 
arbeidsplaatsen kan worden uitgebreid. Ondanks de penibele financiële situatie van 
Hulst is het college van burgemeester en wethouders bereid deze kosten te dragen. 
„Het is ons veel waard dit bedrijf binnen de gemeente te houden“, zegt burgemeester 
J.F. Mulder. „Het risico was namelijk zeer aanwezig dat Kerckhaert anders naar het 
buitenland was vertrokken, met alle gevolgen voor de werkgelegenheid van dien“ 
Momenteel werken er zo’n honderd werknemers bij en voor Kerckhaert. 

Hulst doet nog wat extra’s voor de Vogelwaardenaren; de grond die Kerckhaert 
achter het bedrijf aankocht, koopt de gemeente terug en maakt er een wandelbos 
van. In eerste instantie was het de bedoeling er woningen te bouwen, maar die zullen 
nu ergens anders worden gerealiseerd. De provincie heeft de woningbouw 
toegezegd om als kostendrager te kunnen fungeren. Namens de hoefijzerfabriek 
meent A. Compiet dat Kerckhaert de eerstvolgende dertig jaar vooruit kan.  
„We denken nog maar even niet aan de toekomst. Kerckhaert zelf is van mening dat 
er door de overeenkomst enkel winnaars zijn.  
„De buurt in Vogelwaarde gaat erop vooruit, de fabriek heeft weer toekomst en de 
gemeente krijgt er werkgelegenheid bij.“ 

 

Bijna miljoen voor fabriek Kerckhaert 
Door Frank van Cooten 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Woensdag 30 juni 2004 - HULST – 

De gemeente Hulst investeert 828.000 euro in de herstructurering van 
hoefijzerfabriek Kerckhaert in Vogelwaarde. Dat is inclusief een subsidiebedrag van 
de provincie ter hoogte van twee ton. 
De verouderde kantoren, een deel van de verouderde produktieruimten en twee 
oude woningen maken plaats voor nieuwbouw een stukje verder van Rapenburg af. 
Tussen Rapenburg en de nieuwbouw komt een openbaar parkeerterrein waardoor 
de parkeerproblemen aan Rapenburg worden opgelost. 
De opslag en het distributiecentrum worden verplaatst naar bedrijventerrein 
Hogeweg in Hulst. 
Kerckhaert wilde zijn bedrijf in eerste instantie op de huidige plek uitbreiden. Voor de 
bedrijfsuitbreiding kocht hij een lap grond van ruim 1,8 hectare tussen de 



Margaretsedijk en de Grafelijkheid. Zijn pogingen om in Vogelwaarde uit te breiden, 
liepen echter op niets uit. 
Kerckhaert zat met voor hem waardeloze grond in zijn maag. De gemeente koopt de 
betreffende grond nu van Kerckaert voor 258.000 euro. De 1,8 hectare wordt 
ingericht als wandelbos.  
De gemeente koopt tevens het terrein tussen Rapenburg en de nieuwbouw voor de 
inrichting als parkeerterrein. Deze transactie kost de gemeente twee ton. Het nieuwe 
parkeerterrein wordt tevens betrokken bij het veiliger maken van Rapenburg. 
Bewoners klagen over te hard rijdend verkeer over Rapenburg.  
De grondverkoop aan Kerckhaert op Hogeweg levert de gemeente 180.000 euro 
minder op. De grondprijs is met vijf euro per vierkante meter verhoogd maar tijdens 
de onderhandelingen met Kerckhaert gold nog de oorspronkelijke grondprijs van 35 
euro per vierkante meter. Daarnaast geldt een korting van vijf euro per vierkante 
meter bij een afname van een hectare of meer.  
Kerckhaert koopt 1,8 hectare op bedrijventerrein Hogeweg.  

3VO meet snelheid in dorpen  
Door Frank van Cooten 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Woensdag 14 juli 2004 - KLOOSTERZANDE – 

Verkeersveiligheidsorganisatie 3VO, afdeling Hontenisse, houdt vanaf deze week 
snelheidsmetingen op diverse plaatsen in Oost-Zeeuws-Vlaanderen. 
De snelheid wordt gemeten in Kloosterzande, Zeedorp, Hengstdijk, Vogelwaarde, 
Kuitaart en de Hoefkensdijk. 
„In deze dorpen wordt nog steeds te hard gereden. Bij iedere dorpsvergadering komt 
dit probleem weer terug“, zegt A. Compiet van 3VO.  
„Daarom hebben we in samenspraak met de dorpsraden besloten de 
snelheidsmetingen te houden.“ 
De verkeersveiligheidsorganisatie stapt met de verkregen informatie naar de 
gemeente Hulst. 

Dorpsraad zet in op veilig verkeer 
Door Sheila van Doorsselaer 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Vrijdag 16 juli 2004 - VOGELWAARDE – 

De grootste wens van de dorpsraad van Vogelwaarde is het verbeteren van de 
verkeersveiligheid in het dorp. De 10.000 euro die de gemeente Hulst geeft om de 
leefbaarheid in het dorp te vergroten, wil de raad daar dan ook aan besteden. 
Alle wijk- en dorpsraden in de gemeente Hulst krijgen hetzelfde bedrag, te besteden 
in hun eigen kern. Een wensenlijst moet aan het bedrag ten grondslag liggen. De 
dorpsraad van Vogelwaarde heeft de lijst af.  
De dorpsraad wil het gehele bedrag spenderen aan verkeersveiligheid. Voor de 
bewoners van Vogelwaarde vormt het intensieve verkeer dat vaak met hoge snelheid 
door de Schoolstraat, Bossestraat en Rapenburg rijdt een belangrijke factor in de 
woonbeleving. Zij klagen al jaren over geluidsoverlast en trillingen. Daarnaast zijn ze 
bezorgd om de veiligheid van fietsers, voetgangers en automobilisten. 



De dorpsraad heeft in totaal twaalf wensen op papier gezet voor de besteding van de 
10.000 euro. Het gaat om het plaatsen van verkeersborden op diverse plaatsen, 
nieuwe belijning op het wegdek, meer wegversmallingen met voorrangsregeling, een 
hekwerk bij de kinderspeelplaats aan de Wilgenstraat en de reparatie van ongelijke 
rioolputten, mocht er nog geld over zijn. 

Rapenburg 
Rapenburg is, behalve het doortrekken van de wegmarkeringen, buiten het 
wensenlijstje van de dorpsraad gebleven. In verband met de verbouwing van 
Hoefijzerfabriek Kerckhaert zal de gemeente Rapenburg ter hoogte van de fabriek al 
aanpakken. 
De dorpsraad is tevreden over de schenking van de gemeente, maar vindt dat Hulst 
zelf al veel eerder de gewenste verbeteringen had kunnen en moeten realiseren. 
Desondanks is het bedrag zeer welkom.  
Wel rekent de dorpsraad erop dat de gemeente tijdig onderhoud pleegt aan onder 
andere de verkeersborden, de belijning en het hekwerk. 

2005 

Rapenburg zoekt het hogerop 
Door Edy de Witte.  
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Vrijdag 18 maart 2005 - VOGELWAARDE – 

Het actiecomité ‘Verbetering Rapenburg’ zoekt het hogerop in een poging 
maatregelen te forceren voor de verkeersproblemen op de doorgaande weg naar 
Vogelwaarde. 
De bewoners wachten al bijna een jaar op een reactie van de gemeente Hulst op de 
problemen en zijn het nu meer dan zat. Het comité heeft de stichting Platform 
Fundering ingeschakeld, de nationale belangenbehartiger van eigenaren van 
woningen of gebouwen met (dreigende) funderingsproblemen als gevolg van welke 
oorzaak dan ook. 
Het actiecomité bracht de onveilige woon- en verkeerssituatie op Rapenburg vorig 
jaar aan de orde in een verkeersenquête. Het langsscheurende verkeer en de 
schade aan woningen die veroorzaakt wordt door het vele zware vrachtverkeer 
maakt van Rapenburg niet bepaald een riant woonstekje, aldus woordvoerder A. 
Duerinck van het actiecomité. Duerinck laakt de ‘lakse handelwijze en onfatsoen van 
de gemeente’. 
„We gaan echter niet bij de pakken neerzitten. Ons comité grijpt nu alle middelen aan 
om de nijpende situatie dan maar elders op tafel te gooien. Inmiddels hebben we 
ingenieur A. van Wensen voor onze kar gespannen. Van Wensen is voorzitter van de 
Stichting Platform Fundering. Deze Stichting gaat met landelijke problemen waar 
geen enkel schot inzit richting de Tweede Kamer“, aldus Duerinck. 

De enquête, met reacties van 74 bewoners, werd vorig jaar april aangeboden aan 
wethouder Etiënne de Deckere. Een beloofde reactie bleef echter achterwege. In 
september trok het actiecomité, nu gesteund door een schadebemiddelaar, nog maar 
eens aan de bel bij de gemeente. De wethouder zegde toen toe om binnen vier 
weken te reageren. 
„Maar het bleef wederom stil vanuit de bestuurdershoek“, aldus de woordvoerder van 



‘Verbetering Rapenburg’. Als volgende stap werd een kopie van de enquête 
opgestuurd naar het college van burgemeester en wethouders.  
„Daarop kwam eindelijk een brief die werkelijk nergens op sloeg. Geen reactie op ons 
onderzoek, alleen een vaag regeltje dat Rapenburg in goede staat verkeert. Een 
boze brief terug met onder meer een verzoek aan burgemeester Jan Frans Mulder 
om eens een paar dagen te komen logeren zodat hij zelf poolshoogte kan nemen 
bleef ook weer onbeantwoord.“ 

Meer verkeer  
Het comité ziet de problemen alleen maar toenemen als straks door het 
verkeersveiligheidsproject De Ruit de twee toegangswegen de Schoolstraat en de 
Drie Gezustersdijk vanaf de N61 richting Vogelwaarde worden afgesloten. Dan krijgt 
Rapenburg nog meer verkeer te verwerken. 
Wethouder Etiënne de Deckere kan de boosheid van de bewoners wel begrijpen. 
„Maar er spelen in de gemeente nu eenmaal meer zaken. Reacties blijven daardoor 
wel eens lang uit. Wij streven echter naar daden en niet naar woorden. Op korte 
termijn worden er zelfs zes verkeersremmers op Rapenburg geplaatst. Dit zal zeker 
een verbetering zijn. Er zit dus zonder meer schot in de zaak“, zegt de Deckere.  
Duerinck noemt het meer een sigaar uit eigen doos. „Het is een maatregel waar het 
dorp zelf aan meebetaalt. De dorpsraad heeft namelijk de 10.000 euro 
aanmoedigingssubsidie voor deze remmers afgestaan. Daar hadden we betere 
doelen voor. Rapenburg moet rigoureus worden aangepakt. Die straat is niet meer 
van deze tijd. Dat moet de Hulster politiek inzien.“ 

Actie tegen parkeren op trottoir 
Door Harold de Puysseleijr  
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Woensdag 1 juni 2005 - VOGELWAARDE – 

De politie deel vanaf vandaag bekeuringen uit aan mensen die hun auto parkeren op 
het trottoir op Rapenburg in Vogelwaarde. 

 
(Foto Camile Schelstraete) 

Bewoners van de straat hebben onlangs een brief van wijkagent Hans Jacobse in de 
bus gekregen waarin hij aankondigt dat de politie op gaat treden. Aanleiding zijn 
klachten die regelmatig bij de politie zijn ingediend over het parkeren op de stoep. 
De voormalige gemeente Hontenisse heeft altijd oogluikend toegestaan dat auto’s op 
Rapenburg aan een zijde van de weg parkeerden, omdat een bepaald gedeelte van 
de weg eigenlijk te smal is voor het verkeer, zeker als twee tegemoetkomende 
vrachtauto’s elkaar in de straat moeten passeren. 
De politie gaat nu controleren om te voorkomen dat het geld dat de dorpsraad heeft 
geïnvesteerd in het herstraten van de trottoirs op het gedeelte Rapenburg tussen 



Hoeve la Salette en de kruising met de Bossestraat weggegooid geld blijkt, doordat 
automobilisten de nieuw gelegde stoepen meteen weer aan gort rijden. 

De aanleg van de trottoirs is momenteel nog in volle gang. Het karwei is al een week 
of vijf aan de gang. Stratenmakers Jos Seirie en Marcel Schuurbiers beleven tijdens 
dat werk menig bang moment, vertelden ze gisterochtend. „Ze rijden hier als 
gekken“, zegt Seirie. „Je moet hier acht uur lang uitkijken wat je doet want als je niet 
oppast, rijden ze de broek vanonder je kont vandaan. Er zijn wel borden en 
afzettingen gezet, maar daar wordt niet naar gekeken.“  
Ook zijn collega Schuurbiers zegt dat het ‘verschrikkelijk’ werken is op Rapenburg. 
„Nu zijn we al een eindje gevorderd, maar vooral aan het begin van de straat was het 
erg. De auto’s en vrachtauto’s kwamen daar soms wel tegen tachtig kilometer per uur 
het dorp in gedenderd.“  
De twee stratenmakers dachten onlangs nog dat hun laatste uur geslagen had. „We 
zaten in de keet en toen kwam er bijna een vrachtwagen binnengereden.“ 

De herstratingswerkzaamheden worden bekostigd uit een deel van de tienduizend 
euro die de dorpsraad van de gemeente krijgt voor de verbetering van de 
leefbaarheid in het dorp. Behalve voor het vernieuwen van de trottoirs en de 
parkeerstrook op Rapenburg, trekt de raad nog geld uit voor de aanleg van zes 
verkeersremmers in de vorm van een heuvel met reflecterende palen erop die 
worden geplaatst op de doorgaande weg van Rapenburg.  
De dorpsraad was goed te spreken over de resultaten van een proef daarmee vorig 
najaar. Toen stonden er palen op de putten waar op dat moment rioolinspecties 
plaatsvonden. De maatregel leidde ertoe, dat het verkeer rustiger door de straat 
reed.  
Voor een deel kan het verkeer dan ook niet meer over de riooldeksels rijden, iets wat 
voor veel trillingen en geluidsoverlast zorgde. De aanleg van de verkeersdrempels 
vindt plaats nadat de trottoirs zijn vernieuwd. Die klus neemt naar verwachting nog 
een week of zes in beslag 

Eindelijk groen licht hoefijzerfabriek  
Door Sheila van Doorsselaer 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Vrijdag 23 september 2005 - VOGELWAARDE – 

De firma Kerckhaert heeft alle vergunningen binnen voor de verbouwing en de 
gedeeltelijke nieuwbouw van de hoefijzerfabriek in Vogelwaarde. Kerckhaert heeft 
bijna drie jaar op groen licht van de gemeente Hulst moeten wachten. 
Hoefijzerfabriek Kerckhaert is de grootste hoefijzerproducent ter wereld en is sinds 
1916 gevestigd aan Rapenburg in Vogelwaarde.  
Het bedrijf breidde stapsgewijs uit, waarbij steeds nieuwe hallen aan de bestaande 
panden werden gebouwd. Kerckhaert streeft al zo’n tien jaar naar nieuwe uitbreiding. 
De oudste gedeelten van de werkplaats en de huidige kantoorruimten worden 
gesloopt.  
Ook de twee omliggende woningen, in het verleden door het bedrijf aangekocht, 
gaan tegen de vlakte. Ter vervanging van de gesloopte werk- en kantoorruimte komt 
er nieuwbouw. 



Ook heeft Kerckhaert op bedrijventerrein de Hogeweg in Hulst een nieuw magazijn 
en distributiecentrum gebouwd.  
De totale investeringen voor de locaties in Hulst en Vogelwaarde bedragen voor de 
hoefijzerfabriek zo’n zes miljoen euro. De gemeente en de provincie dragen ieder 
bijna een half miljoen euro bij in het kader van stads- en dorpsvernieuwing.  
De verwachtingen zijn dat de werkgelegenheid bij Kerckhaert met twintig 
arbeidsplaatsen kan worden uitgebreid.  
Momenteel werken er zo’n honderd werknemers bij en voor Kerckhaert.  
Woordvoerder A. Compiet van Kerckhaert is zeer tevreden dat de verbouwing en de 
nieuwbouw in Vogelwaarde nu definitief is geregeld.  
Het zal volgens Compiet nog wel enkele maanden duren voordat de werkzaamheden 
gaan beginnen. „Eerst moet de inhoud van de magazijnen worden overgebracht naar 
Hulst. Ook moeten de machines die in de te slopen hal staan, worden verplaatst en 
dat vergt nogal wat werk.“ 
Volgens Compiet gaat de productie van hoefijzers tijdens de verbouwing en de 
nieuwbouw gewoon door.  
Per jaar worden tussen de vijftien en de zeventien miljoen hoefijzers vervaardigd. 
Een van de grotere machines zal gedurende de verbouwing een tijdje stilgelegd 
moeten worden, maar daarmee loopt de productie slechts minimaal terug. 

Hulst legt op Rapenburg geleiders aan 
Van onze verslaggever 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Donderdag 20 oktober 2005 - VOGELWAARDE – 

De gemeente Hulst laat vanaf vandaag zes verkeersgeleiders aanleggen op de 

Rapenburg in Vogelwaarde. 

Twee geleiders worden aangebracht tussen Hoeve La Salette en de Bossestraat, 

vier komen te staan tussen de Bossestraat en de kruising met de Hengstdijkse 

Keiweg en Margaretsedijk. 

De verkeersgeleiders bestaan uit een kunststof element met een verkeerszuil. De 

parkeerstrook ten hoogte van de verkeersgeleiders wordt onderbroken door een 

uitbouw in het trottoir. Op deze uitbouw wordt een hardhouten bloembak geplaatst. In 

het voorjaar van 2006 worden deze bloembakken voorzien van beplanting. 

De aanleg van de verkeersgeleiders duurt enkele dagen. Doorgaand verkeer is 

tijdens deze werkzaamheden gewoon mogelijk. Het project is in samenspraak met de 

dorpsraad Vogelwaarde tot stand gekomen. 

 

Trekker ramt gevel 
Donderdag 15 december 2005 - VOGELWAARDE – 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 

Buurtbewoners monsteren de schade aan een gevel op de Rapenburg in 
Vogelwaarde. Gistermiddag botste een tractor daar vol tegen. 
De chauffeur week bij een verkeersremmer uit voor een tegemoetkomende bestelbus 
die snel het obstakel wilde passeren. De buurt ziet er een bewijs in van de onveilige 
verkeerssituatie.  



 
Foto Wim Kooyman 

Actie voor veiliger verkeer op Rapenburg 
Door Edy de Witte 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Dinsdag 20 december 2005 - VOGELWAARDE – 

Bewoners van Rapenburg in Vogelwaarde gaan met diverse acties de onveilige 
verkeerssituaties op deze doorgaande weg onder de aandacht brengen. 
Zes verkeersremmers op Rapenburg zijn steeds meer een bron van ergernis. De 
remmers, in de vorm van een ‘heuvel’ met reflecterende palen, zouden de 
verkeersveiligheid ter plaatse moeten verbeteren. De praktijk laat volgens de 
bewoners echter een geheel ander beeld zien. Door de remmers zijn er al 
levensgevaarlijke situaties ontstaan. Verschillende ongelukken zijn tot nu toe steeds 
redelijk goed afgelopen. Tijdens een bijeenkomst hebben ruim 40 aanwezige 
bewoners enkele actiepunten opgesteld.  
„We benaderen eerst en vooral de verkeersorganisatie 3VO om te kijken of er 
pamfletten in omloop zijn die wijzen op het verantwoordelijke verkeersgedrag gedrag 
van de automobilisten. Want daar ligt de gevoelige plek“, zegt bewoner Fons 
Duerinck. „Het verkeer moest door de remmers gemaand worden om rustiger te gaan 
rijden. Voor een deel kon er dan niet meer over de riooldeksels worden gereden wat 
voor veel trillingen en overlast zorgde. Van deze overlast zijn we door die maatregel 
wel af.“ 
Een ander en groter probleem heeft nu echter volgens Duerinck de kop opgestoken. 
„De praktijk wijst uit dat er sprake is van spookrijden aan de linker kant en flink 
snelheid maken om zo snel mogelijk voorbij alle obstakels te zijn Voor fietsers, 
bromfietsers en voetgangers, die als het ware door racend verkeer worden 
meegezogen, kunnen levensgevaarlijke situaties ontstaan. De gemeente heeft 
gelukkig op onze noodkreet al positief gereageerd om ook mee te denken’, zegt 
Duerinck"  
Behalve pamfletten gaan de bewoners ook spandoeken maken. Verder wordt 
transportbedrijven uit Kloosterzande gevraagd om met hun vrachtwagens via de 
provinciale wegen N60 en N61 te rijden zodat Rapenburg gemeden wordt. Tenslotte 
gaat er ook een brief naar Connexxion. Bussen van dit vervoersbedrijf rijden namelijk 
vaak met flinke snelheid over Rapenburg. 

 



 

2006 

Kritiek in Vogelwaarde op remmers 
Van onze correspondent 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Donderdag 23 februari 2006 - VOGELWAARDE – 

De zes verkeersremmers hebben de veiligheid op Rapenburg, de doorgaande weg 
door Vogelwaarde, niet verhoogd, vinden veel aanwonenden. 
Wat hen betreft kunnen de heuvels met reflecterende palen weer worden 
weggehaald, omdat hun straat nog steeds als racebaan wordt gebruikt. De 
dorpsraad neemt de klachten serieus, maar wil wel de met de gemeente Hulst 
afgesproken evaluatietermijn van een jaar in acht nemen. Na de zomervakantie 
wordt besproken of er andere of aanvullende verkeersmaatregelen kunnen worden 
genomen. De dorpsraad hoopt dat de gemeente wel eerder fietssuggestiestroken 
aanbrengt. Voor wielrijders is Rapenburg dan veiliger, ook al omdat de stroken de 
weg ‘visueel’ smaller maken. 

‘Rondweg beste oplossing voor Vogelwaarde’ 
Door Edy de Witte 
Bron: Dorpsraad Vogelwaarde nieuws 
Maandag 6 maart 2006 - VOGELWAARDE – 

Een rondweg die naadloos aansluit op de N61 is de enige juiste oplossing om 
Rapenburg echt verkeersveilig te maken. Dat pleidooi houdt Fons Duerinck die als 
bewoner van Rapenburg, lid van de dorpsraad en het plaatselijke actiecomité, zeer 
nauw betrokken is bij het wel en wee van deze doorgaande weg. „Ondanks de goed 
bedoelde maatregelen van de gemeente, onze dorpsraad en het plaatselijke 
actiecomité ontstaan er toch nog regelmatig gevaarlijke verkeerssituaties“, aldus 
Duerinck. Zo is er onlangs een tractor een woning binnen gereden en zijn er ook een 
aantal fietsers aangereden. „Gelukkig tot op heden zonder groot lichamelijk letsel. 
Maar je kunt er op wachten dat er straks wel iets ernstigs gebeurt. De 
verkeersremmers hebben dus niet tot de gewenste verkeersveiligheid geleid“, stelt 
Duerinck. 
Bewoners constateren volgens hem zelfs een toename van zwaar vrachtverkeer. Ze 
vrezen dat verkeersdrukte straks alleen nog maar toeneemt als in het kader van het 
ruitproject De Drie Gezustersdijk naar de N61 wordt afgesloten en het ook niet meer 
mogelijk wordt om via de Schoolstraat rechtstreeks deze provinciale weg op te rijden. 
Duerinck: „deze maatregelen zullen zeker de N61 duurzaam veiliger maken. Maar 
anderzijds zal door de toename van de verkeersdruk over Rapenburg de 
verkeerssituatie aldaar alleen maar onveiliger worden.“ 
Duerinck hoopt met zijn hartekreet te bereiken dat een eventuele rondweg 
Rapenburg uiteindelijk een hoge prioriteit krijgt op de politieke agenda van de 
gemeente Hulst. 



 

2010 
 

 

Remmers Rapenburg blijven 
omwonenden ergeren 
VOGELWAARDE - door Sheila van Doorsselaer ; Vrachtwagens en grote 
landbouwvoertuigen die fietsers en ambulances klemrijden, schade aan 
geparkeerde auto's en ouders die fietsende kinderen op de stoep moeten 
trekken om te voorkomen dat ze worden aangereden. 

 

In 2008 en 2009 blijft het stil rond de verkeersproblematiek aan de Rapenburg. 

2010: Aanpak Rapenburg. Afgelopen maanden is het middengedeelte van Rapenburg op de schop 

geweest. Dit voorjaar word nog de belijning voor de fiets-suggestie stroken gedaan over geheel 

Rapenburg. De stoepen worden dit voorjaar ook aangepakt (is ook weers-afhankelijk) Beplanting 

perken rondom fabrieksplein, bomen 2 weken na carnaval, lage beplanting enkele weken later (begin 

voorjaar) Beschadigingen nieuwe stoepen --> er komen bij elke 'verlaging' alsnog paaltjes te staan 

om het parkeren op de nieuwe stoepen te hinderen. Tellingen --> momenteel wordt een telling 

uitgevoerd. Deze tellingen geven een indicatie van de aantallen en de snelheid in verschillende 

klassen. Er is een teller geplaats bij de remmer op Rapenburg noord en bij de slinger voor Kerckhaert. 

Al met al zal het nog enkele maanden duren voor het hele project afgerond is en er voor beoordeling 

van het doorgaand verkeer een eindsituatie zal zijn. Wat hen betreft kunnen de heuvels met 



reflecterende palen weer worden weggehaald, omdat hun straat nog steeds als racebaan wordt 

gebruikt. De dorpsraad neemt de klachten serieus, maar wil wel de met de gemeente Hulst 

afgesproken evaluatietermijn van een jaar in acht nemen. Na de zomervakantie wordt besproken of 

er andere of aanvullende verkeersmaatregelen kunnen worden genomen. De dorpsraad hoopt dat de 

gemeente wel eerder fietssuggestiestroken aanbrengt. Voor wielrijders is Rapenburg dan veiliger, 

ook al omdat de stroken de weg ‘visueel’ smaller maken. 

 

 

2016 

 

Bewoners blij dat wegen 

Vogelwaarde verkeersveiliger 

worden 
VOGELWAARDE - Ze hebben er lang op gewacht in Vogelwaarde, maar de 
Schoolstraat, Bossestraat en met name Rapenburg worden volgend jaar 
aangepakt. Er zijn op z'n zachtst gezegd overzichtelijkere wegen dan 
Rapenburg. 

Bob Maes 27-10-16, 17:25 Laatste update: 20-02-17, 16:53 Bron: pzc 

Regina van Rattingen weet er alles van. Ze woont op de kruising van Rapenburg en 
de Bossestraat. Samen met de Schoolstraat - de toegangsweg tot het dorp uit de 
richting van Zaamslagveer - worden de wegen volgend jaar aangepakt. Regina is er 
maar wat blij mee. 

"Zoals je ziet, hier wordt heel vaak te hard gereden." Schuin tegenover haar voordeur 
ligt een snelheidsremmer, die haar eerder overlast dan voordeel oplevert. "Als ik 
boven ben, word ik gewoon vergast door uitlaatgassen van stilstaande auto's. Wat 
dat betreft woon ik op een slecht punt, zo op de kruising met de Bossestraat." Ze 
woont tegenover de bushalte. "Maar soms staat er zo'n file voor de deur, dat mijn 
kind niet kan oversteken en zo de bus mist." 

Ook Roel Gelderland is blij dat er 'eindelijk' werk wordt gemaakt van de wegen in 
Vogelwaarde. Hij woont in de Bossestraat, waar ook vaak te hard gereden wordt. 
"Met name door bewoners. Ik denk dat ik er zelf ook wel eens zestig rijd", klinkt hij 
goudeerlijk. De Bossestraat blijft na de herinrichting een vijftig-kilometerstraat. 
Gelderland: "Dertig kilometer is ook wel erg traag." 

Edger Erkel is voorzitter van de dorpsraad in Vogelwaarde. Hij is net als zijn mede-
bewoners verheugd met de herinrichting van de straten. Vogelwaarde heeft er lang 
op gewacht. Erkel kent uiteraard de klachten van omwonenden op Rapenburg. 



"Vooral 's avonds en 's nachts wordt er hard gereden, omdat het dan minder druk is. 
Ook is er lawaai, stank, gedreun en getril door vrachtwagens en landbouwverkeer." 

Het is volgens Erkel overigens in de Bossestraat en Schoolstraat ook geregeld 
ambras met hardrijders. 

 

Onderzoek naar randweg 

Vogelwaarde 

Harmen van der Werf 30-11-16, 11:27 Bron: PZC 

VOGELWAARDE De gemeente Hulst laat onderzoeken of een randweg bij 
Vogelwaarde haalbaar is. De weg moet de huidige verbinding over de Rapenburg 
vervangen. 
Het onderzoek vloeit voort uit een informatiebijeenkomst die begin november is 
gehouden in Vogelwaarde. De gemeente presenteerde daar allerlei 
verkeersmaatregelen om de Rapenburg verkeersveiliger te maken. De Rapenburg is 
vrij druk bereden als doorgaande weg tussen de provinciale weg Terneuzen-Terhole 
en Hengstdijk/Kloosterzande. 

Op veel bijval konden de voorstellen begin november niet rekenen. Bezoekers 
stelden een randweg voor als oplossing. Het idee is dat deze weg - per se geen 
rondweg - volledig binnen de bebouwde kom van Vogelwaarde aan te leggen, 
waarvan landbouw- en vrachtverkeer verplicht gebruik moet maken. Ook kan de 
randweg een betere ontsluiting bieden van Hoefijzerfabriek Kerckhaert. 

Als de randweg financieel en planologisch haalbaar blijkt, zal de Rapenburg alleen 
nog gebruikt mogen worden voor personenautoverkeer, plaatselijk 
bestemmingsverkeer (laden en lossen) en (brom)fietsers. 



 
Regina van Rattingen probeert over te steken op Rapenburg. De snelheidsremmer 

verdwijnt volgend jaar. © Camile Schelstraete 

 
 

 

WOENSDAG 30 NOVEMBER 2016, 12:19 BRON: OMROEP ZEELAND 

Gemeente wil randweg om Vogelwaarde 
De gemeente Hulst wil een rondweg om Vogelwaarde. Het college van burgemeester 

en wethouders heeft opdracht gegeven om de haalbaarheid van zo'n weg te 

onderzoeken. De randweg is nodig om het Rapenburg volledig anders in te kunnen 

richten. 

https://www.pzc.nl/zeeuws-vlaanderen/bewoners-blij-dat-wegen-vogelwaarde-verkeersveiliger-worden~ae734539/100235096/
https://www.omroepzeeland.nl/


 

Gemeente wil randweg om Vogelwaarde (foto: OZ) 

(Foto: Otto Vlasveld) 

 

Dorpsraad positief 

De gemeente zegt dat de dorpsraad van Vogelwaarde positief heeft gereageerd 

op de komst van een rondweg. De gemeente hoopt over een paar maanden de 

eerste contouren van het plan te presenteren. 

 

 

 

ZONDAG 11 DECEMBER 2016, 11:35 BRON OMROEP ZEELAND 

Bewoners Vogelwaarde blij met 
onderzoek naar randweg (video) 
Al jaren worden de bewoners van de Rapenburg, de doorgaande weg dwars 

dooriVogelwaarde, geteisterd door zwaar vrachtverkeer. Als het een beetje meezit 

komt daar in de toekomst een eind aan. De gemeente Hulst onderzoekt namelijk de 

mogelijkheid voor een randweg. 

Bewoners blij 

De huiseigenaren in de Rapenburg zijn blij met het onderzoek. "Een randweg 

was altijd al een droom van ons. Hopelijk gaat de weg er komen" , zegt Edgar 

Erkel van de plaatselijke dorpsraad. Met name in de ochtend en het einde van 



de middag ondervinden de bewoners last van vracht- en landbouwverkeer. 

"Alles trilt dan. Het is verschrikkelijk" , zegt omwonende De Vries. "Bovendien 

zorgt het voor scheuren in mijn huis."  Erkel beaamt dit:  "De kopjes rammelen 

soms van de tafel."  

 

Onderzoek 

Het onderzoek neemt volgens de gemeente enkele maanden in beslag. Het plan 

is om een randweg aan te leggen aan de oostzijde van het dorp. Daar ligt nu 

nog een wandelbosje. Of het er ook inderdaad van komt, hangt hoofdzakelijk af 

van de kosten van de weg. 

 

 

 

2017 

 

 
Wethouder Diana van Damme. © PZC 

Hulst hoopt op provinciale subsidie 
voor Randweg Vogelwaarde 

https://www.bndestem.nl/zeeland/hulst-hoopt-op-provinciale-subsidie-voor-randweg-vogelwaarde~adbc6741/100259482/
https://www.bndestem.nl/zeeland/hulst-hoopt-op-provinciale-subsidie-voor-randweg-vogelwaarde~adbc6741/100259482/
https://www.bndestem.nl/zeeland/hulst-hoopt-op-provinciale-subsidie-voor-randweg-vogelwaarde~adbc6741/100259482/


VOGELWAARDE - Burgemeester en wethouders van Hulst hopen op 
provinciale subsidie voor de Randweg Vogelwaarde.  

Sheila van Doorsselaer 02-12-17, 12:32 Bron: PZC 

 
De randweg, om het drukke Rapenburg, is een wens van de inwoners en politiek 
Hulst. Volgens tellingen rijden dagelijks zo'n 6.700 (vracht)auto's over Rapenburg. 
Daarvan hebben er 700 Vogelwaarde als bestemming, de rest is passant. Bovendien 
is ook de snelheid van het verkeer een ergernis. ,,Rapenburg is de drukste route van 
Zeeland", zegt wethouder Diana van Damme. ,,We vinden provinciale subsidie voor 
de randweg op zijn plaats. De provincie is niet onwelwillend." 

Door de randweg is het dorp ook verlost van de vrachtwagens van en naar 
hoefijzerfabriek Kerckhaert. Ook met Kerckhaert is de gemeente Hulst in 
onderhandeling. Van Damme: ,,Met Kerckhaert zijn we ver rond. Het is positief dat zij 
willen investeren." De aanleg van de Randweg Vogelwaarde staat niet opgenomen in 
de meerjarenplanning  voor wegeninvesteringen tot 2020. Er is wel al 600.000 euro 
voor opzij gezet. Ook de tekeningen zijn gereed. De randweg moet aan de oostkant 
van Rapenburg komen, achter de woningen en het parkje achter hoefijzerfabriek 
Kerckhaert langs. 

 

Randweg Vogelwaarde komt 
dichterbij 
VOGELWAARDE - Vogelwaarde mag blijven hopen op de komst van een randweg om 

de zeer drukke straat Rapenburg heen. Enig geduld is wel nodig. Dorpsraadvoorzitter 

Edger Erkel verwacht de randweg op zijn vroegst in 2019. 

Bob Maes 30-09-17, 11:12 Bron: PZC 

 
Het plan is nog niet in beton gestort, maar zowel de dorpsraad, bewoners als de 
gemeente Hulst zien de noodzaak. Uit een enquête onder inwoners van 
Vogelwaarde blijkt dat 65 procent voorstander is. Niet zo vreemd, want op 
Rapenburg klinken al sinds jaar en dag klachten over het aantal (vracht)auto's dat er 
dagelijks rijdt. Ook de snelheid waarmee dat gebeurt, zorgt voor ergernis. En die 
verkeersdrukte neemt alleen maar toe, geven tellingen van de provincie aan. 
Dagelijks rijden er 3000 auto's over Rapenburg richting Hengstdijk en 3700 richting 
Hulst. "700 daarvan blijven in het dorp", weet Erkel. De rest is passant.  

Een randweg is volgens de dorpsraad een goede oplossing om het leven op 
Rapenburg een stuk aangenamer te maken. Hulst is ook niet blind voor de 
problemen. Binnen een paar maanden moet de knoop doorgehakt worden. Het 
bestemmingsplan heeft, als alles doorgaat, een aanpassing nodig en ook moet er 
geld worden vrijgemaakt. Wegenwerken in Vogelwaarde staan namelijk niet in het 



plan voor wegeninvesteringen voor 2017-2020. Daarvoor heeft de gemeenteraad 
vorig jaar geld gereserveerd. 

De tekeningen liggen alvast klaar. De randweg moet aan de oostkant van Rapenburg 
komen, achter de woningen en het parkje achter hoefijzerfabriek Kerckhaert langs. 
"Eerst zou hij binnen de bebouwde kom komen. De weg ligt nu toch verder weg van 
de huizen, de dichtstbijzijnde woning ligt op ruim honderd meter. Daardoor is de weg 
wel duurder, want de grond daar is niet van de gemeente." Om te voorkomen dat de 
randweg net zo'n 'racebaan' wordt als Rapenburg, moeten automobilisten er 
voorrang geven aan verkeer van rechts.  

Overigens wordt ook in de Bossestraat en de Schoolstraat goed doorgereden. Daar 
worden, ongeveer gelijk met de eventuele aanleg van de randweg, 
verkeersremmende maatregelen getroffen. 

 

2018 

 
Het drukke Rapenburg © Camile Schelstraete 

Tegenstanders randweg 
Vogelwaarde wachten nog op 
gesprek 



VOGELWAARDE - Bewoners van Vogelwaarde die geen trek hebben in een 
randweg rond het dorp, wachten nog steeds op een gesprek met de gemeente. 

Sheila van Doorsselaer 24-06-18, 10:28  

Het idee van de randweg is een paar jaar geleden geopperd om het dorp te bevrijden 
van met name het vele vrachtverkeer. Volgens tellingen rijden dagelijks zo'n 6.700 
(vracht)auto's over Rapenburg. Daarvan hebben er 700 Vogelwaarde als 
bestemming, de rest is passant. Rapenburg zou daarmee een van de drukste routes 
van Zeeland zijn. Burgemeester en wethouders van Hulst hopen dat de provincie de 
randweg wil subsidiëren. Ondertussen zijn er ook inwoners van Vogelwaarde die de 
randweg niet willen. De gemeente zou met hen in gesprek gaan en Ineke Swartjes 
namens SP Hulst wil weten wanneer dat gesprek er komt. Dat kon wethouder Gino 
Depauw niet zeggen, hij zegde toe dat het gesprek er heus komt, maar waarschuwde 
alvast: ,,Het is gewoonweg niet mogelijk voor iedereen goed te doen." 

De randweg moet aan de oostkant van Rapenburg komen, achter de woningen en 
het parkje achter hoefijzerfabriek Kerckhaert.  

 

 

 

 

 

 

 

 

In 2019 komen de berichten ineens in een stroomversnelling: 
 

Droom Vogelwaarde lijkt met 
landbouwroute eindelijk uit te 
komen 



VOGELWAARDE - Eindelijk goed nieuws voor Vogelwaarde. De gemeente Hulst 
wil werk maken van de aanleg van een landbouwweg om het dorp heen. De nu 
zeer drukke Rapenburg moet een dertigkilometerweg worden. De totale kosten 
worden geschat op ruim 2,5 miljoen euro. 

Bob Maes 22-03-19, 14:16 Bron: PZC 

 
Rapenburg in Vogelwaarde. © Google Maps 

 

Het college van burgemeester en wethouders stelt dat voor aan de gemeenteraad. 

Vogelwaarde zal een zucht van verlichting slaken, want bewoners smeken al 

tientallen jaren voor ingrijpen op Rapenburg. Die doorgaande straat is de 

belangrijkste verkeersader van de N290 naar Hengstdijk. Het is er erg druk met 

landbouw- en vrachtverkeer, dat voor veel trillingen zorgt. De provincie ziet het als 

prioriteit de problemen op Rapenburg op te lossen. 

Bewoners en de dorpsraad zinspelen al lang op een landbouwweg om het dorp 
heen. Die lijkt er te komen, langs de oostkant van Vogelwaarde. Aan de noord- en 
zuidkant kan de weg aansluiten op bestaande straten. Burgemeester en wethouders 
stellen voor er een maximumsnelheid van zestig kilometer per uur toe te staan, net 
als op de aansluitende Grafelijkheid en Margaretsedijk. Hoefijzerfabriek Kerckhaert 
krijgt twee ontsluitingen op de nieuwe weg. 

Subsidie 

Ook op Rapenburg gaan de schoppen in de grond. Het moet een dertigkilometerweg 
worden, zodat doorgaand verkeer voor de landbouwweg kiest. Bovendien is het voor 
landbouwvoertuigen en vrachtverkeer niet langer toegestaan over Rapenburg te 
rijden, tenzij het bestemmingsverkeer is.  

De gemeente heeft een subsidieaanvraag voor de weg ingediend. De procedure om 
het bestemmingsplan aan te passen is gestart, de werkzaamheden beginnen op zijn 
vroegst volgend voorjaar. De kosten worden geschat op 2.600.000 euro. 

https://www.pzc.nl/zeeuws-vlaanderen/droom-vogelwaarde-lijkt-met-landbouwroute-eindelijk-uit-te-komen~a98c346d/134804266/
https://www.pzc.nl/zeeuws-vlaanderen/droom-vogelwaarde-lijkt-met-landbouwroute-eindelijk-uit-te-komen~a98c346d/134804266/
https://www.pzc.nl/zeeuws-vlaanderen/droom-vogelwaarde-lijkt-met-landbouwroute-eindelijk-uit-te-komen~a98c346d/134804266/


 

Rapenburg in Vogelwaarde. © Google Maps 

Landbouwroute om Vogelwaarde 
heen lijkt er te komen 
VOGELWAARDE - Alle lichten lijken op groen te staan voor een landbouwroute 
om Vogelwaarde heen.  

Bob Maes 02-04-19, 22:55 Bron: PZC 

Veel inwoners van Vogelwaarde hopen al jaren op een weg om het dorp heen. Ook 
het gros van de Hulster leden van de commissie Ruimte zei vandaag verheugd te zijn 
dat de route er komt. Niet iedereen staat echter te springen. Edward Kindt - eigenaar 
van een bedrijf in land- en tuinbouwmachines op Rapenburg, waar hij ook woont - zei 
tijdens de vergadering te vrezen voor ‘een tweede racebaan’ bij hem in de tuin. ,,Mijn 
woongenot, de meerwaarde van mijn huis: foetsie!”  

SP’er Ger van Unen toonde zich kritisch over de veiligheid van fietsende scholieren, 
die een stuk over de landbouwroute moeten. Via een tracé alleen voor fietsers 
toegankelijk, is daar aan gedacht, aldus wethouder Gino Depauw. Groot Hontenisse 
wil extra informatie over de aankoop van grond, voordat de oppositiepartij zijn fiat 
geeft. 

De uitvoering zou op zijn vroegst volgend voorjaar kunnen starten. Het college van B 
en W schat de kosten op ruim 2,6 miljoen euro. Hulst heeft hiervoor ook Europese 
subsidie aangevraagd. 
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PREMIUM 
Rapenburg op Vogelwaarde, met links het bedrijf van Edward Kindt. © Google 

Nieuwe randweg om Vogelwaarde 

is voor bedrijf Kindt ‘molensteen 

om de nek’ 
VOGELWAARDE - Edward Kindt ziet de geschiedenis zich herhalen. Jaren 
geleden vertrok hij met zijn bedrijf naar Vogelwaarde omdat in Terhole een 
rondweg kwam. En nu lijkt om Vogelwaarde heen een soortgelijke weg te 
komen. 

Bob Maes 03-04-19, 12:17 Bron: PZC 

Kindt deed zijn relaas dinsdagavond tijdens een commissievergadering van de 
gemeenteraad in Hulst. Hij woont op Rapenburg, de drukke straat die door de komst 
van een landbouwweg rustiger moet worden. Kindt heeft daar ook zijn bedrijf in land- 
en tuinbouwmachines. ,,Het is een goede zichtlocatie.” Met die onderneming was hij 
eerst in Terhole gevestigd. ,,We zijn naar Vogelwaarde vertrokken toen in Terhole 
een rondweg is aangelegd.” De Hulsterweg door Terhole heen, is toen omgevormd 
tot een dertigkilometerweg. ,,Een heel onhandige weg, waardoor onze handel 
compleet wegviel. Ik spreek dus uit ervaring.” Kindt ziet ‘donkere wolken’ boven zijn 
bedrijf hangen. 
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Racebaan 
Niet alleen als ondernemer, ook als omwonende ziet Kindt beren op de weg. Hij 
grenst met zijn tuin aan natuurgebied Koegat. ,,Straks heb ik een tweede racebaan in 
mijn tuin. Want laten we eerlijk zijn: als men aan de voorkant (Rapenburg, red.) niet 
kan handhaven, zal het op de nieuwe weg niet veel beter zijn. Woongenot en de 
meerwaarde van mijn huis, allemaal foetsie.” Ook vreest hij voor de flora en fauna in 
het Koegat. ,,Het is een molensteen om de nek.” 

De kritiek van Kindt ten spijt, de landbouwroute lijkt er wel te komen. Alleen SP en 
Groot Hontenisse hebben nog twijfels. De werken zouden op zijn vroegst volgend 
voorjaar kunnen starten. De kosten worden geschat op 2,6 miljoen euro, waarvan 
een deel uit een Europese subsidiepot komt. 

 
Rapenburg wordt een dertigkilometerzone. © Google 

Licht op groen voor landbouwweg 

Vogelwaarde 
VOGELWAARDE - Het was al met potlood opgeschreven, nu is het definitief. De 
landbouwweg om Vogelwaarde heen gaat er komen. 

Bob Maes 19-04-19, 11:14  

De gemeenteraad van Hulst is donderdagavond akkoord gegaan met het gunnen 
van een investeringskrediet die de aanleg van de weg mogelijk maakt. De gemeente 
moet nog wel gronden verwerven. Met de aanleg van de landbouwweg moet het 
klaar zijn met landbouw- en vrachtverkeer dat nu over Rapenburg rijdt, de 
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doorgaande straat door Vogelwaarde. Die wordt nu ingericht als een 
dertigkilometerzone.  

 
Rapenburg wordt verlost van het landbouwverkeer. © Camile Schelstraete 

 

Brussel geeft 2,5 miljoen voor 

aanleg Zeeuwse landbouwwegen 
MIDDELBURG - Bij Kats, Poortvliet, Vogelwaarde en Kamperland kunnen 
wegen voor de landbouw worden aangelegd dankzij een Europese bijdrage van 
2,5 miljoen euro . Met het geld van de EU is de helft van de kosten gedekt.  

Theo Giele 09-07-19, 19:56  

Rond Vogelwaarde wordt een landbouwroute aangelegd zodat zwaar 
landbouwverkeer niet meer dwars door het dorp hoeft te rijden. Dit vergroot de 
veiligheid voor de bewoners van de Rapenburg, de doorgaande weg door 
Vogelwaarde. Het project kost ruim 2,3 miljoen euro. De kosten worden gedeeld door 
de gemeente Hulst en de EU. 

Bij Kamperland komt een alternatieve route voor het landbouwverkeer tussen 
Walcheren en Noord-Beveland. Dit moet er onder meer voor zorgen dat verkeer naar 
de mestsilo aan de Schaapskooiweg niet meer door Kamperland rijdt. De kosten voor 
de aanleg bedragen 972.000 euro, waarvan de EU de helft voor haar rekening 
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neemt.  Noord-Beveland betaalt 200.000 en het waterschap Scheldestromen 
286.000 euro. 

Op de Zandkreekdam bij Kats komt een landbouwweg, ten noorden van de sluis. De 
weg vergroot de veiligheid op de N256 en brengt de wachttijden voor het 
landbouwverkeer terug. Het project kost 945.000 euro. 

Bij Poortvliet wordt tussen de Lange Zandweg en de rotonde Geerweg voor 
het  landbouwverkeer een parallelweg aangelegd langs de Postweg, de rondweg om 
het dorp. De totale kosten zijn begroot op 523.000 euro.  

De provincie Zeeland betaalt voor de wegen bij Kats en Poortvliet de helft van de 
kosten, de EU de rest. 

Geplande opleverdata zijn voor Poortvliet oktober 2020, Kamperland december 

2020, Zandkreekdam oktober 2021 en Vogelwaarde april 2022. 

 

 

 

 

Vier nieuwe landbouwroutes in Zeeland 
9 juli 2019 

PERSBERICHT 

In het kader van de Europese regeling voor plattelandsontwikkeling 
(POP3) kunnen vier landbouwroutes in Zeeland gerealiseerd worden. 
Daarmee is een bedrag van ruim 3,5 miljoen gemoeid. Het gaat om 
routes in Kats, Poortvliet, Vogelwaarde en Kamperland. 



Naast een bijdrage uit Europa investeren ook de Provincie, de gemeenten 
Hulst en Noord-Beveland en het Waterschap Scheldestromen in de aanleg 
van deze wegen. Landbouwroutes zijn parallelwegen en bedoeld om lange 
wachttijden voor landbouwverkeer te verminderen, ter verbetering van de 
bereikbaarheid van percelen voor landbouwverkeer of ter bevordering van 
de verkeersveiligheid en doorstroming op de hoofdrijbaan. 

Kats 
In Kats gaat het om een landbouwweg op de Zandkreekdam, ten noorden 
van de sluis, om de lange wachttijden voor landbouwverkeer te 
verminderen en de verkeersveiligheid op de N256 te verbeteren. Het gaat 
om een project van maximaal € 945.117,--, waarvan € 472.558,50 EU-
bijdrage en € 472.558,50 cofinancieringsbijdrage van de Provincie Zeeland. 

Poortvliet 
Ter verbetering van de bereikbaarheid van percelen voor landbouwverkeer 
en ter bevordering van de verkeersveiligheid en doorstroming op de 
hoofdrijbaan wordt een parallelweg langs de N 286 Postweg aangelegd, 
tussen de Lange Zandweg en de rotonde Geerweg. De N 286 Postweg 
fungeert als een rondweg voor de kern Poortvliet. Na aanleg van de 
parallelweg kan het landbouwverkeer van de Rondweg Poortvliet af. 
Daarvoor is een bedrag nodig van € 523.415,56, waarvan € 261.707,78 
EU-bijdrage en € 261.707,78 cofinancieringsbijdrage van de Provincie 
Zeeland. 

Vogelwaarde 
De weg vanaf de richting Hengstdijk en Vogelwaarde is een drukke weg en 
sluit ten zuiden van de kern Vogelwaarde aan op de N290. De weg loopt 
dwars door de kern Vogelwaarde over de Rapenburg. De Rapenburg is ook 
een belangrijke woonstraat in Vogelwaarde. Door een landbouwroute 
rondom Vogelwaarde te realiseren worden hinder en onveilige situaties 
voor inwoners vermeden. De kosten van deze route bedragen 
€2.341.468,73, waarvan € 1.170.734,36 EU-bijdrage en € 1.170.734,37 
cofinancieringsbijdrage van de gemeente Hulst. 

Kamperland 
De mestsilo aan de Schaapskooiweg en landbouwpercelen in de omgeving 
zijn niet optimaal bereikbaar. Dat veroorzaakt enerzijds problemen in de 
bereikbaarheid en doorstroming en anderzijds hinder en onveiligheid in 
Kamperland. De landbouwroute tussen Walcheren en Noord-Beveland 
loopt door de kern Kamperland. Met dit plan worden de mestsilo, percelen 



en bestemmingen beter bereikbaar en wordt het landbouwverkeer langs 
Kamperland gebundeld. Daarmee worden hinder, onveiligheid en risico’s 
sterk beperkt en doorstroming sterk verbeterd. De kosten bedragen € 
972.111,00 waarvan € 486.055,50  EU-bijdrage, € 200.000,00 uit een 
cofinancieringsbijdrage van de gemeente Noord-Beveland en € 286.055,50 
uit een cofinancieringsbijdrage van het waterschap Scheldestromen. 

 
Rapenburg, nu nog de doorgaande weg in Vogelwaarde richting Hengstdijk en Kloosterzande, 

archieffoto. © Camile Schelstraete 

Vogelwaarde moet nog ‘even’ 
wachten op randweg 
VOGELWAARDE - Een randweg aan de oostkant van Vogelwaarde is de beste 
oplossing om de drukke woonstraat Rapenburg te ontlasten. Maar dat deze er 
komt zal nog wel even op zich laten wachten. 

Harmen van der Werf 16-11-19, 11:12 Bron: PZC 

 
Op Rapenburg, dé weg door Vogelwaarde richting Hengstdijk en Kloosterzande, kan 
het behoorlijk druk zijn. Ook wordt er nogal eens te hard gereden, ondanks 
wegversmallingen. Een randweg is dé oplossing. De aan Rapenburg gelegen 
hoefijzerfabriek Kerckhaert kan daar ook van profiteren. Het bedrijf wordt beter 
bereikbaar en kan uitbreiden. 

Voordat bewoners van Rapenburg verlost zijn van de verkeersdrukte, zal evenwel 
nog veel water door de Schelde stromen. In de onlangs gepubliceerde financiële 
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najaarsnota van de gemeente Hulst staat onverbloemd dat de procedure tot wijziging 
van het bestemmingsplan ‘vooralsnog loopt tot ongeveer juli 2020'. 
Grondverwerving en bouwvoorbereidingen kunnen daarna pas beginnen. 

De planning lijkt nog vrij optimistisch, want die hangt af van eventuele 
bezwaarmakers. Geld is er al wel, van de gemeente Hulst en uit een Europese pot. 
De kosten zijn eerder geraamd op ruim 2,6 miljoen euro. 


